
  

   PROTOKOLL från SvIVKs styrelsemöte nr 4-2024 

 

Tid: Den 19 juni 2024. 

Plats: Telefonmöte. 

Närvarande styrelseledamöter: Jessica Zetterlund, Ullis Andersers, Inger Högberg, Ylva 

Tallqvist, Mats Hansson och Jenny Grönlund 

                   Närvarande suppleanter: Ida Milton och Leif Vennerström 

  Frånvarande styrelseledamot: Magnus Widén 

 

§1. Jessica Zetterlund öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2. Jessica Zetterlund valdes till mötesordförande och Ullis Andersers till mötessekreterare. 

§3. Val av justerare: mötesordföranden Jessica Zetterlund och Jenny Grönlund 

§4. Konstaterades att mötet är beslutsmässigt utlyst och alla behörigt kallade. 

§5. Dagordningen fastställdes.  

§6. Protokoll från möte nr 3-2024 godkändes. 

§7.         Ekonomi –  

   

Företagskonto 7 759,43  

Swish-konto 26 333,50  

Handkassa 0,00  

Placeringskonto 61 185,33  

SvIVK-Fond 10 245,30  

BPH-Fond 4 080,97  

Forskning och utbildningsfond 65 063,80  

Summa 174 668,33  

   

Antal medlemmar 2024-06-19   

   

Fullbetalande 157  

Familjemedlemmar 32  

Valpgåvomedlemmar 18  

Hedersmedlemmar 2  

Summa 209  

 

 



§8.  AHK – Arbetet med RAS pågår. 

  

§9.       Rapporter och skrivelser –  

  4/6  In SvVK – Utställningar 2026. Certansökan för 2026 ska vara inne senast 15 sept. 

17/6   In SvVK – Utökning av rasregister Gina E Persson. Styrelsen röstar JA, Ullis skickar in. 

17/6    In SKK – Specialklubbsutställningar 2026 i samband med European Dog Show Stockholm. Vi 

kollar vidare om vi ev ska ha en sådan. 

 

        §10.  Utställningar- Apalby – Vi har ingen reservdomare utan använder oss av force majeure. 

 Vi kollar möjligheten att vår domare Hanna kan åka med de andra vinthundsdomarna till och 

från hotellet med flygbussarna. 

Vi kommer ha någon slags förtäring direkt efter utställningen är klar i ringen – Ylva kollar. 

 

 8 anmälda redan nu. 

 

 Styrelsen tittar på när och var vi ska ha vår Stora Special 2026 och vårat 50 års jubileum. 

  

   

 

 Tånga Hed – Inoff 25/8 domare Kaija Ahola, kollar på flygbiljetter. 

 

   

  

        §11.  Kontaktombuden – Östra hade promenad när det var Agrias hundpromenad. De har även haft en  

träff med promenad hem till Margareta med gott fika i trädgården. 

 

Nedre Norra har haft träff den 2/6 med en promenad i soligt väder till långsjön där hundarna 

badade och sedan hade vi fika och trevligt ungänge. I samband med den träffen så avgick de 

förra kontaktombuden och Ulla Enevåg tog över (igen). 

  

 Marie i Mellersta fick lov att ställa in sin träff igen pga för få anmälningar. 

   

   

§ 12.  Tidningen och hemsidan – Tidningen sommarnumret har nyss landat i postlådorna. Redaktionen 
gör ett jättebra jobb med tidningen. 

   

§13. Övrigt- Remissen för typstadgar ska vara inne 30/6. Alla läser igenom före och Ullis skickar in. 

  SKK – är vi nöjda med det som står under köpa hund? Annars bör den uppdateras. 

  Det finns 2 nya auktorisationer på Irländsk varghund och det är: Lisa Molin och Fredrik 

Gustavsson. 

  Jessica undrar om det är någon som vill ta över poängräkningen? 

  

    

§15.  Nytt möte kommer att hållas: 15/7    kl. 19.00 



        

 

§16. Jessica Zetterlund tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

Idkerberget 19 juni Ullis Andersers 

 

    

 

Jessica Zetterlund, mötesordförande Jenny Grönlund, justerare 


